
Zápis z jednání Rady rodičů

Datum konání: 01. 11. 2017
Místo konání: 2. ZŠ

Přítomni:

Skalická (1. A), A´cs (1.A – zástupce), Bartoňová (1. B), Kavuloková (2.A),  Adam
(2.B), Bělohlávková (2.C), Nechoďdomová (3.B + 8.B), Jirousková (3. A), Kryllová
(4.A), Petr (4.A), Fronková (4.B ), Pavlíček (5.C), Kostroun (5.B), Hrabalová (6.A),
Salač (6.B), Kroupa (7.C), Benešová (7.C – zástupce),  Pečenková (7.A), Solničková
(7.A – zástupce), Štrobach (7.B),  Havlisová (7.B – zástupce), Crkanová (9.B),
Handlíková (5.A), Pilchová (8.A)

Hosté: ředitel Roman Král, zástupkyně Simona Schwaningerová a Jana Čichovská

Proběhlo:

- Seznámení s předběžnými výsledky inspekce (inspekční zpráva bude poskytnuta).

- Oznámení změn ve školním řádu (informace rodičům předají zástupci tříd na
třídních schůzkách).

- Z důvodu nepřítomnosti současné předsedkyně RR (omluvila se z důvodu nemoci)
nemohla proběhnout volba předsedy RR

- Rodičovská rada v současném složení nebyla seznámena se Stanovami, proto pí
Brázdová navrhla k urychlení celého jednání osobní schůzku s pí Hůlkovou, aby od
ní převzala všechny potřebné dokumenty.

- Byl ustanoven užší přípravný výbor pro vytvoření nových Stanov (pí. Bartoňová, pí.
Pečenková, p. Kostroun, p. Adam, p. Štrobach, p. Salač) pro případ, že stávající
Stanovy nevyhovují současné legislativě. V takovém případě bude nutno Stanovy
přepracovat nebo vytvořit nové.

- Byla vznesena námitka k organizaci lyžařského výcviku 7. tříd a zároveň bylo
navrhnuto řešení – vypsání 3. turnusu, které by umožnilo účast všech tříd bez dělení
kolektivu.

- Byl podán požadavek na zvýšení bezpečnostních a preventivních opatření
v prostoru Komenského náměstí v době poledních přestávek.



Pozvánka:

Dne 07. 12. 2017 se koná již tradiční Předvánoční jarmark. Tímto jsou všichni
srdečně zváni.

Zapsala:

Zuzana Havlisová

 01.11.2017


